

Na podlagi četrtega odstavka 82. a člena Zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo (Uradni list RS, št. 77/07 – uradno prečiščeno besedilo, 56/08, 4/10, 20/11 in 111/13) izdaja Vlada Republike Slovenije naslednjo

UREDBO

o določitvi višine dnevnega nadomestila za čas zadržanosti od dela zaradi bolezni za samozaposlene v kulturi za polni delovni čas za leto 2016

1. člen

Ta uredba določa višino dnevnega nadomestila za čas zadržanosti od dela zaradi bolezni za samozaposlene v kulturi za polni delovni čas za leto 2016 iz četrtega odstavka 82. a člena Zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo (Uradni list RS, št. 77/07 – uradno prečiščeno besedilo, 56/08, 4/10, 20/11 in 111/13).

2. člen

Višina dnevnega nadomestila za čas zadržanosti od dela zaradi bolezni za samozaposlene v kulturi za polni delovni čas za leto 2016 znaša 20 evrov.

3. člen

Ta uredba začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije.

Št.:

Ljubljana,

Obrazložitev

Zakon o uresničevanju javnega interesa za kulturo (Uradni list RS, št. 77/07 – uradno prečiščeno besedilo, 56/08, 4/10, 20/11 in 111/13) med ukrepi spodbujanja samozaposlovanja v kulturi, izboljšanja položaja samozaposlenih na področju kulture in ustvarjanja razmer za njihovo delovanje določa enega izmed ukrepov aktivne politike ministrstva, pristojnega za kulturo, nadomestilo za čas zadržanosti od dela zaradi bolezni.

Samozaposleni v kulturi lahko za čas zadržanosti od dela zaradi bolezni, ki traja najmanj 31 delovnih dni, prejme dnevno nadomestilo za delovne dni do vključno 30. delovnega dne bolezni. Nadomestilo lahko prejme največ za enkratno zadržanost od dela zaradi bolezni v posameznem letu.

Vlada skladno s četrtem odstavkom 82. a člena Zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo določi višino dnevnega nadomestila za tekoče leto do 31. januarja tekočega leta.

Višina dnevnega nadomestila za čas zadržanosti od dela zaradi bolezni za samozaposlene v kulturi za polni delovni čas za leti 2014 in 2015 je znašala 20 evrov oziroma 600 evrov za 30 dni.

Pri določitvi višine so bili upoštevani razpoložljiva proračunska sredstva in prag revščine, ki je bil po podatkih Statističnega urada Republike Slovenije za leto 2012 opredeljen kot dohodek, nižji od 606 evrov na mesec, za leto 2013 kot dohodek, nižji od 593 evrov mesečno.

Po podatkih Statističnega urada Republike Slovenije za leto 2014 je prag revščine opredeljen kot dohodek, nižji od 596 evrov mesečno.

Ker se prag revščine glede na prejšnja leta ni bistveno spremenil, se za leto 2016 predlaga ohranitev višine nadomestila iz let 2014 in 2015, in sicer 20 evrov.